
                                                                                                         
Datum: 5 mei 2015 

 

 

Aan het bestuur van V.V. Rhelico, 

 

 

Beste Leo, 

 

 

Op vrijdag 14 november 2014 is door beide besturen samen met de stuurgroep leden van 

beide verenigingen de kick-off gegeven voor een uiteindelijk gezamenlijk doel, namelijk een 

toekomstig-bestendige vereniging creëren waar alle voetballers(sters), maar vooral onze 

jeugd met plezier kunnen voetballen.  

 

Hiervoor zijn, naast onderling, ook afspraken gemaakt met de gemeente waar wij als 

besturen unaniem achter zouden gaan staan en de keuze voor een uiteindelijke fusie aan de 

leden voor te leggen. 

 

Wij betreuren het dat door aanwijsbare omstandigheden het proces een vertraging heeft 

opgelopen. Dat V.V. Rhelico nu komt met een plan om een fusie voorstel te doen aan haar 

leden onder de voorwaarden en eisen zoals genoemd in het memo van 1 mei 2015 vinden 

wij onacceptabel en tegen alle gemaakte afspraken indruisen. 

 

Ons voorstel is om op zeer korte termijn gezamenlijk de draad weer op te pakken waar wij 

gebleven waren en  verder te gaan met het fusie proces waar het gestopt is, met als leidraad 

het uitgewerkte fusierapport van de stuurgroep, incl. het conformeren aan de uitslag van het 

locatieonderzoek Boutenstein / Molenzicht. 

 

Daarnaast willen wij jullie er op wijzen dat de samenwerking via de ST (Samenwerkende 

Teams) de voorloper was van een fusie en dat door de ontstane ontwikkelingen eventuele 

uitbreiding van deze samenwerking c.q. voortgang op losse schroeven komt te staan wat wij 

eigenlijk niet willen, gezien het plezier en de toekomst van onze gezamenlijke jeugd. 

 

Graag willen wij jullie reactie vόόr zondag 10 mei 2015 tegemoet zien. 

 

 

Met vriendelijke groeten, 

Maarten van der Hulst, V.V. Beesd 


